
Вече втора година съм във Факултета по математика и 

информатика. Помагам на колегите от първи курс и моя курс. 

Имам желание да помагам и на всички други студенти във 

факултета. Също така бих искала да помагам за развитието на 

факултета. Затова искам да стана член на Факултетния 

студентски съвет, защото смятам, че е организацията, която 

може да помогне на всеки студент да бъде чуто неговото 

мнение за всеки въпрос свързан с университета. 


